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از اکبر فلاح تا علیرضا دبیر
حسین عابدینی

اکبر فلاح قهرمان اسبق کشتی آزاد جهان به تازگی در مصاحبه ای انتقادی به 
علیرضا دبیر رئیس فدراسیون فوتبال گفته: تاکنون رئیس فدراسیونی ندیدم که 
با یک دست تسبیح بچرخاند و با دست دیگر تخمه بشکند و در همان زمان به 
کشتی گیران و کادر فنی مشاوره بدهد؛ و از همه مهمتر کاندیدای احراز پست در 
هیات رئیسه اتحادیه جهانی کشتی باشد و منتظر باشد کشورهای عضو اتحادیه 

جهانی به او رای بدهند. 
اکبر فلاح در ادامه گفته البته دور از شان و شئونات رئیس فدراسیون کشتی 

است که با تسبیح و شکستن تخمه بتوان مقام جهانی به دست آورد.
رئیس فدراســیون کشتی باید با یک دست در جیب که ژست مدیریتی دارد 
و دســت دیگر به اعضای تیم ملی کشــتی در مسافرت های خارجی ارز بدهد تا 
قهرمانان پول توجیبی داشته باشند و روحیه شان بالا برود. به گردش در آوردن 
تســبیح در سالن مسابقات جهانی و یا کنار تشک تمرین نمایش دلواپس بودن 
رئیس فدراسیون کستی را نشان می دهد و ناخودآگاه مربیان و کشتی گیران هم 
مضطرب می شوند. خوردن و شکستن تخمه اعلام تفریح و بی اعتنایی به تلاش 
ورزشکاران را به ذهن می رساند و القای دلسردی به دیگران است و زمینه حواس 

پرتی و خوردن فن 5 امتیازی برای کشتی گیران را فراهم می آورد. 
پیشــنهاد ما: علیرضا دبیر از این به بعد تســبیح را به خاطر منافع کشتی و 
کشور در جیب شلوار بگرداند، به جای تخمه شکستن از مغز تخمه شکیته شده 
بسته بندی موجود در بازار استفاده کند که خروجی پوست تخمه و موارد دیگر 

غیربهداشتی ندارد. 
اکبر فلاح هم اعتراضات را جمع و جور کند و یک خم دو خم رئیس فدراسیون 

کشتی را تا مسابقات بعدی جهانی و المپیک رها کند!

ریبری از دنیای فوتبال خداحافظی کرد
مونیخ  بایرن  سابق  ستاره 
و تیــم ملی فوتبال فرانســه 
در سن ۳۹ ســالگی تصمیم 
گرفت کــه از دنیای فوتبال 

خداحافظی کند.
به گزارش ایسنا و به نقل 
ریبری  فرانک  اســپورت،  از 
یکی از بهترین بازیکن تاریخ 
بایرن مونیخ به شــمار می آید و خاطرات زیبایی را با این تیم آلمانی به ثبت 
رســاند. ریبری در ســن ۳۹ ســالگی تصمیم به خداحافظی از جهان فوتبال 
کرد و کفش های خود را آویزان کرد. این بازیکن فرانســوی ســابقه حضور در 
برســت،متس، گالاتاسرای و مارســی و فیورنتینا را در کارنامه دارد اما بدون 
شک بهترین دوران حضورش در بایرن مونیخ مونیخ بود که یک دهه با پیراهن 
این تیم به میدان رفت و نمایش خیره کننده داشــت و توانســت با این تیم 
قهرمانی در سه گانه را تجربه کند. ریبری بعد از جدایی از بایرن مونیخ راهی 
فیورنتینا شد اما نتوانست عملکرد خوبی از خود نشان دهد. او در سال ۲۰۲۱ 
به ســالرنیتانا پیوست و ســرانجام اعلام خداحافظی خود را از دنیای فوتبال 

اعلام کرد.

ژاوی:
به چنین پیروزی بعد از ال کلاسیکو نیاز داشتیم

اناری ها  آبــی  ســرمربی 
عملکــرد  از  ســتایش  بــه 
پیروزی  از  بعد  شــاگردانش 

برابر ویارئال پرداخت.
به گزارش ایسنا و به نقل 
از الموندو دیپورتیو، بارسلونا 
در هفتــه دهــم رقابت های 
لالیگا به مصاف ویارئال رفت 
و توانســت با سه گل به پیروزی دســت پیدا کند. آبی  اناری ها در حالی در 
این بازی به پیروزی دســت پیدا کرده بودند که چند روز قبل در ال کلاسیکو 
شکســت سنگینی را برابر رئال تجربه کردند. ژاوی بعد از بازی گفت: شکست 
ما برابر رئال مادرید در ال کلاســیکو اصلا آســان نبود و به همین خاطر باید 
خودی نشــان می دادیم. بسیاری منتظر بودند که ما بعد از شکست برابر رئال 
مادرید یک پیروزی قاطع را به دســت آوریم و خوشبختانه این گونه هم شد. 

بازی خوبی را به نمایش گذاشتیم و با اقتدار به پیروزی دست پیدا کردیم.
او ادامه داد: ما در این بازی قدرت و شــخصیت خود را به ویژه در کارهای 
هجومی نشــان دادیم البتــه در کارهای دفاعی هم صلابت لازم را داشــتیم. 
بعضی از بازیکنان خســته بودند و به همین خاطر باید در ترکیب تغییراتی را 
به وجود می آوردیم. در دیدار روز یکشنبه برابر اتلتیک بیلبائو هم تغییراتی را 

در ترکیب تیم به وجود می آوریم. تیم به همه بازیکنان خود نیاز دارد.
آبی اناری ها با پیروزی که در این بازی به دست آوردند ۲5 امتیازی شدند 
و اختلاف خود را با رئال مادرید صدرنشــین بــه ۳ امتیاز کاهش دادند. رئال 
عملکرد خیره کننده ای در فصل جاری لالیگا داشــته است و در ۹ بازی خود 

از ۱۰ بازی به پیروزی رسیده است.

لواندوفسکی از مرز ۶۰۰ گل گذشت 
ستاره لهســتانی بارسلونا 
بــا دو گلی که در دیدار برابر 
ویارئال به ثمر رســاند از مرز 

۶۰۰ گل عبور کرد.
به گــزارش ایســنا و به 
نقــل از ESPN، بارســلونا 
در هفتــه دهــم رقابت های 
لالیــگا با درخشــش روبرت 
لواندوفسکی از سد ویارئال گذشت. آبی اناری ها در این بازی خانگی با سه گل 
به پیروزی دســت پیدا کردند. لواندوفسکی در  این بازی دبل کرد تا بار دیگر 

ارزش های خود را نشان دهد.
لواندوفســکی بــا دو گلی که در این بازی به ثمر رســاند شــمار گل های 

باشگاهی و ملی خود را به عدد ۶۰۱ رساند.
این بازیکن که در فصل نقل و انتقالات تابســتانی به بارســلونا پیوســت 
عملکرد خیره کننده ای در این تیم داشــته است. او با زدن ۱۱ گل در صدر 
جدول بهترین گلزنان رقابت های لالیگا قرار دارد و شــانس بالایی برای کسب 
آقای گلی دارد. لواندوفســکی در لیگ قهرمانان اروپا هم باوجود آنکه بارسلونا 
ناامید کننده نتیجه گرفته اســت اما 5 گل در ۴ بازی به ثمر رســانده است. 
آبی اناری ها با پیروزی که برابر ویارئال به دســت آوردند ۲5 امتیازی شدند تا 
با ۳ امتیاز اختلاف نســبت به رئال مادرید صدرنشین در رده دوم جدول رده 

بندی قرار گیرند.

استیون جرارد اخراج شد
باشگاه استوین ویلا بعد از 
شکست ســنگین برابر فولام 
در هفته دوازدهم رقابت های 
انگلیس اســتیون  لیگ برتر 

جرارد را از کار برکنار کرد.
به گزارش ایسنا و به نقل 
از اسکای اســپورت، استون 
ویــلا در هفتــه دوازدهــم 
رقابت های لیگ برتر انگلیس به مصاف فولام رفت و با سه گل شکست خورد. 
باشــگاه اســتون ویلا بعد از این شکست ســنگین تصمیم گرفت که استیون 
جرارد ســرمربی تیم را از کار برکنار کند. در بیانیه باشــگاه استون ویلا آمده 
است: می خواهیم از استیون جرارد به خاطر تلاش زیاد و پایبندی در کار خود 
تشــکر کنیم. برای او در تیم بعــدی اش آرزوی موفقیت می کنیم. جرارد در 
حالی از هدایت استون ویلا اخراج شد که تیم تحت هدایت او در ۷ بازی اخیر 
خود در خارج از خانه شکســت خورده است.اســتون ویلا از ۱۲ بازی خود در 
فصل جاری تنها ۹ امتیاز کسب کرده است و در رده هفدهم جدول رده بندی 

قرار دارد و همین باعث شد تا جرارد از کار برکنار شود.

نگاه

اخبار کوتاه
دو بازیکن شاغل در لیگ برتر ایران شانس حضور در جام 
جهانی ۲۰۲۲ را دارنــد و اگر بتوانند توجه کی روش را جلب 
کنند، تبدیل به اولین دهه هشــتادی ها ایران در جام جهانی 

می شــوند. به گزارش ایســنا، تیم ملی فوتبال ایران در حال 
سپری کردن آخرین اردوهای آماده سازی خود برای انتخاب 
فهرســتی ۲۶ نفره برای حضور در جام جهانی ۲۰۲۲ است و 

کارلوس کی روش هر هفته به مدت ســه روز بازیکنان داخلی 
را آماده حضور در این مسابقات می کند. در میان بازیکنانی که 
توجه کارلوس کی روش را به خود جلب کرده اند، نام ســامان 

فلاح، مدافع ۲۱ ســاله تیم پیکان دیده می شود که در چند 
اردوی اخیر تیم ملی از سوی کی روش دعوت شده است. فلاح 
متولد ۲۲ اردیبهشت ۱۳۸۰ است و در حال حاضر تنها بازیکن 
دهه هشتادی است که شانس حضور در جام جهانی را خواهد 
داشت. بازیکنان دیگر مانند یاسین سلمانی، هافبک تهاجمی 
سپاهان وجود دارند که پیش از این برای تیم ملی ایران هم به 
میدان رفته و کاپیتان تیم ملی امید نیز هست اما او فعلا جزو 
فهرست مدنظر کارلوس کی روش نیست. او از نظر سنی نسبت 
به ســامان فلاح هم جوان تر و متولد ۸ اســفند ۱۳۸۰ است. 
سایر بازیکنان مانند محمد خدابنده لو، امیرحسین حسین زاده 
و اللهیار صیادمنش متولدین دهه هفتاد هستند و سن و سال 
بیشتری نســبت به دو بازیکنی که پیش از این نام برده شد 
خواهند داشــت. سامان فلاح تا پیش از این در تمام رده های 
ســنی فوتبال ایران به میدان رفته و اگر بتواند به روند رو به 
رشــد خود ادامه دهد و به عنوان یکــی از مدافعان میانی در 
فهرست نهایی تیم ملی ایران قرار گیرد، تبدیل به اولین بازیکن 
دهه هشتادی می شــود که راهی جام جهانی خواهد شد. با 
توجه به حضور بازیکنانی مانند شجاع خلیل زاده، محمدحسین 
کنعانی زادگان، مجید حسینی و مرتضی پورعلی گنجی به نظر 
می رسد فلاح شانس زیادی برای حضور در ترکیب اصلی ایران 
نــدارد اما او اگر بتواند دقایقی هــم در جام جهانی به میدان 
برود، یک ســرمایه گذاری بلند مدت بــرای آینده خواهد بود 
چرا که بعــد از جام جهانی ترکیب ایران در برخی از خطوط 
دچار دگرگونی خواهد شد. نگاهی به وضعیت بازیکن سازی در 
سالیان گذشته نشان می دهد که پرورش استعدادها در ایران 
بیش تر در خطوط تهاجمی نمود داشته و کمترین تحولات در 

خط دفاعی تیم ملی ایران بوده است.

عضو هیات مدیره باشــگاه اســتقلال گفــت: »ریکاردو 
ســاپینتو« صد درصد از کانال آقای آجورلو به استقلال آمد 
و هیچکــدام از اعضای هیات مدیــره در جریان نبودند که 

قراردادها از چه خبر است.
به گزارش مهر، حجت کریمی عضو هیات مدیره باشگاه 
استقلال درباره برکناری مصطفی آجورلو و انتخاب علی فتح 
الله زاده به جای او در سمت مدیریت باشگاه گفت: تغییرات 
برای پیشــرفت و بهتر شدن بود. سه عضو موافق و یک نفر 
مخالف بود. درخواست شد اما خودش به جلسه هیات مدیره 

نیامد.
به گفته کریمی، محمد مومنی تنها عضو هیات مدیره بود 

که با برکناری آجورلو مخالفت کرده است.
وی درباره بحث تحریم تلویزیون از سوی باشگاه استقلال 
در ماه های گذشته، تاکید کرد: بحث تحریم تلویزیون نبود. 
در همان دوره که گفتند باشــگاه اســتقلال تحریم کرده، 
اعلام کردم تحریمی وجود ندارد. استقلال باشگاه شخصی 
و خصوصی نیســت که بخواهیم تحریم کنیم. باشــگاه و 
صداوســیما متعلق به مردم هستند. یکسری صحبت ها به 
خاطر تبلیغات محیطی شــد و درخواست کرده بودند تا از 

این راه ورود کنیم.
عضو هیات مدیره استقلال افزود: گفته بودم ما در هیات 
مدیره صداوســیما را تحریم نکرده ایم. حرف ما این بود در 
بحث پلتفرم ها با ما همکاری کنــد و جلوی پخش رایگان 

را بگیرند.
آجورلو دلیل برکناری اش را بهتر می داند

کریمی در خصوص دلیل برکنــاری آجورلو تاکید کرد: 
دلیلش را خود آجورلو بهتر می داند. او زحمات زیادی در یک 
ســال گذشته کشید و از او تشکر می کنم. روزی که آجورلو 

تیم را تحویل گرفت، باشگاه ۴۰۰ میلیارد بدهی داشت.
»در حال حاضر اســتقلال ۲۰۰ میلیــارد تومان بدهی 
دارد؟« کریمی در واکنش به این سئوال، گفت: از کجا گفتید 
۲۰۰ میلیارد تومان؟ وی سپس ادامه داد: آجورلو باشگاه را با 
۲۸۰ میلیارد تحویل گرفت. یکسری بدهی ها هم ثبت نشده 
بود. حکم ۴۰ میلیاردی هم داشــتیم که اضافه شد. هیات 
مدیره و مدیرعامل شروع به تسویه حساب کردیم. بنده مدیر 
تسویه حساب بودم. حدود ۷۸ میلیارد تومان بدهی بازیکنان 
فصل قبل بود که پرداخت شد. کلًا سه بازیکن از بدهی فصل 

قبل مانده اند که حدود ۳ میلیارد می شود.
مدیرانی که پست می گیرند حرفهای بزرگ می زنند

عضو هیات مدیره اســتقلال ادامه داد: ۲۰۰ میلیارد هم 
بدهی به شرکت ها و اشخاص دیگر بود که خرد، خرد تسویه 
خود را گرفتند. مدیران قبل هم زحمت کشیده بودند ولی 
مشکلات زیادی بود. وقتی ما ورود کردیم اتفاق بزرگی رخ 
داد و آن هم بورس بود که کمک خوبی به تیم مدیریتی کرد. 
وارد شدن پول بورس کمک زیادی به استقلال و پرسپولیس 
کرد تا خیلی از بدهی ها را تامین کنند. بدهی های انباشــته 
بود و فشــار زیادی به باشــگاه آمد. حتی ۱5 سال سنوات 

کارمندان هم مانده بود که تسویه شد.
»آیا درست اســت که بدهی ناشی از تبلیغات محیطی 
یکی از دلایل برکناری آجورلو بوده اســت. او ادعا کرده بود 
در ابتدای فصل ۶۰ میلیارد پول به ســازمان لیگ می دهد؛ 
در حالی که ســازمان لیگ تاکید کرد این کار نشدنی است 

و مدیرعامل اسبق استقلال باز هم مدعی شد 5۰۰ میلیارد 
کف درآمدزایی باشگاه با کارگزار است.« کریمی در واکنش 
به این موضوع تاکید کرد: متاسفانه در کشور ما مدیرانی که 
می خواهند پست بگیرند، حرفهای بزرگ می زنند تا هوادار 
خوشش بیاید. می گوییم هزار میلیارد می آوریم و استادیوم 
می سازیم. هیچکدام از این منابع به گفته عزیزان انجام نشد. 
بحث ســازمان لیگ هم بحث دیگری است اینکه می گویند 
۶۰ یا ۹۰ میلیارد طلب داریم، نیست. در تبلیغات محیطی 
اعلام کردند در هر بازی ۳ میلیارد بدهید. باشگاه هم قبول 
کرد. ۱5 بازی خانگی داشتیم و باید ۴5 میلیارد می دادیم. 
۱۰ میلیاردش را پرداخت کردیم. بعد از آن با سازمان لیگ 

به مشکل خوردیم.
طرح تبلیغات محیطی استقلال شکست خورد

وی درباره اینکه آیا قبــول دارد طرح تبلیغات محیطی 
استقلال شکست خورده است؟ اظهار کرد: اگر سازمان لیگ 
همراهی می کرد، ما شکست نمی خوردیم. قبلًا 5 میلیارد به 
استقلال و پرسپولیس می دادند و با جرایم و پول بازیکنان، ۱ 
میلیارد نصیب باشگاه می شد. چطور استقلال باید هر بازی 
۶۰ میلیارد بدهد و سازمان لیگ کل مسابقات را ۸۰ میلیارد 

فروخته است؟
عضو هیــات مدیــره اســتقلال در واکنش بــه اینکه 
مدیرعامل سابق باشــگاه خودش مدعی شده بود این پول 
را فراهــم می کند، گفت: آجورلو آمد رقم بزند اما ســازمان 
لیگ قیمت ها را پایین آورد و از سوی دیگر مشکلات پخش 
بوجود آمد. یکســری مســائل دیگر هم بود ولی الان این 
حساب و کتاب هایی که می گویند ۹۰ میلیارد تومان است، 
درست نیست. ۳۰ میلیارد فصل قبل را با ۶۰ میلیارد امسال 

جمع زده اند. این برای کارگزار است.
سندی که در سازمان لیگ گذاشتیم جعلی نیست

کریمی همچنین در واکنش به ادعای یکی از مسئولان 
ســازمان لیگ که گفته بود ســند کارگزار استقلال برای 
تبلیغات محیطی جعلی و فاقد مشروعیت است، خاطرنشان 
کرد: گفته اند سند جعلی است که صحت ندارد. باشگاه دولتی 
است و مگر می شود سند را جعل کرد و به سازمان لیگ داد؟ 
یک سند خانه گذاشتیم. اگر مشکلی باشد می توانند سند را 
بردارند. در حساب هم پول هست ولی نمی دانم چرا سازمان 

لیگ برداشت نمی کند.

عضو هیات مدیره استقلال در ادامه از کمک وزیر ورزش 
و جوانان به این باشگاه در قضیه تبلیغات محیطی و گرفتن 
تخفیــف خبر داد و گفت: وزیر هــم ورود کرد و مبلغی که 
باشگاه استقلال باید پرداخت کند، یک سوم شده است. هر 
بازی ۳ میلیارد تومان بوده اســت که استقلال نصف آن را 

پرداخت می کند. در مجموع ۲۰ میلیارد شده است.
ارتباط کمک وزیر به استقلال و برکناری آجورلو؟

»آیا می توان گفت این کمک وزیر ورزش به استقلال در 
قبال برکناری مصطفی آجورلو از مدیرعاملی این باشگاه بوده 
اســت؟« کریمی در پاسخ به این سئوال گفت: این کمک از 

قبل انجام شده است. برای الان نیست.
وی همچنین درباره اینکه استقلال چه زمانی متوجه شد 
این مبلغ ۶۰ میلیارد تومان قابل پرداخت به ســازمان لیگ 
نیست، اظهار کرد: زمانی که پخش کارگزار به مشکل خورد. 
از آنجا به حاشــیه رفتیم و کل تبلیغات محیطی به سمت 
حاشیه رفت. آنجا وزیر کمک و به قضیه ورود کرد تا تبلیغات 

محیطی یک سوم پرداختی بشود.
فتح الله زاده تعهد داد

کریمی که در برنامه تلویزیونی »ورزشــگاه« حاضر شده 
بود، در خصوص دائمی یا موقتی بودن انتخاب فتح الله زاده 
به عنوان مدیر عامل اســتقلال گفــت: آن روز که فتح الله 
زاده انتخاب شد، بنده اعلام کردم باشگاه استقلال یکسری 
بدهی ها و طلب ها دارد. به ایشــان گفتم »فردا نگویید پول 
نبود و نتوانســتم کار کنــم و بدهی روی میــزم بود. این 
صحبت ها نباید باشد«. ایشــان قبول کرد و گفت همیشه 
به همیــن صورت آمده ام و گلایه نمی کنم. فتح الله زاده در 

اصل تعهدش را داد.
»آیا از پول فرابورس برای پرداخت مطالبات استراماچونی 
اســتفاده شده است؟« عضو هیات مدیره استقلال در پاسخ 
به این ســئوال هم گفت: قرار بود ۲5 درصد از پول بورس، 
بابت بدهی ها هزینه بشود. این اتفاق افتاد و از حساب بورس 
برداشــته شــد. این پول را خرج کردیم. درباره پرسپولیس 
نمی توانم چیزی بگویم ولی استقلال با مجوز سازمان بورس، 

پول را برداشت کرد.
وی درباره اینکه قرار بوده این پول برای سرمایه گذاری 
اســتفاده بشود، گفت: صورت جلسه ای بود که برداشت ۲5 

درصد را اجازه دادند. به جز آن راهی نبود.

تسویه حساب برای قایدی و میانگین پرداختی 
در استقلال

عضو هیات مدیره اســتقلال همچنین اعــلام کرد این 
باشــگاه ۹۰ میلیــارد تومان طلــب دارد از جمله در بحث 

تبلیغات محیطی و زیرساختها.
کریمی در ادامه درباره اینکه آیا استقلال باید مبلغ ۸۰۰ 
هزار دلار به باشگاه شباب الاهلی امارات بابت مهدی قایدی 
پرداخت کند؟ افزود: خیر؛ حسابش تسویه شده است. هزینه 

ترانسفر انجام شده است و حساب و کتابی نداریم.
به گفته این عضو هیات مدیره استقلال، باشگاه فقط به 
استراماچونی و پادوانی سرمربی و بازیکن سابق خود بدهی 
دارد. کریمــی ادامه داد: میانگین پرداختی قراردادهای این 
فصل ما ۳۰ درصد اســت. بحث 5 یــا ۱۰ درصد پرداختی 
صحت ندارد. حتی بعضی ها ۴۰ درصد دریافتی داشــته اند. 
هیچ بدهی هم نداریــم. بدهی های ما به همان دو خارجی 

است که گفتم.
بعد از مجیدی با قلعه نویی مذاکره شد

بــه گزارش خبرنگار مهر، کریمی در واکنش به مخالفت 
وزیر ورزش با حضور مربی خارجی در اســتقلال و اختلاف 
نظرش با آجورلو در این بحث، گفت: در جلسه هیات مدیره 
برای انتخاب مربی، قرار شد مربی ایرانی بیاوریم. این صورت 
جلســه شد. مدیرعامل وقت )آجورلو( پیگیر قضیه شد ولی 
موفق نشد. چند گزینه بودند. با امیر قلعه نویی هم یکی، دو 
صحبت شده بود. استقلال باشگاه بزرگی است و هوادار هم 
انتظار دارد. در آن زمان دیدید چه هجمه ای به اســتقلال 
آمد. تیم های دیگر داشــتند بازیکن جــذب می کردند. در 

نهایت ساپینتو انتخاب شد.
»آیا وزارت ورزش موافق انتخاب ســاپینتو بود؟« وی در 
پاسخ به این سئوال گفت: در جریان نیستم. مشکلی که در 
هیات مدیره داشتیم و باعث شد با آجورلو ادامه ندهیم، سر 
ایــن قضیه بود که خیلی از مســائل در هیات مدیره اتفاق 
نمی افتاد. مشــکل این بود کــه در جریان خیلی از اتفاقات 
نبودیم. یکســری از عزیزان در جریــان بودند که امضایی 
نداشتند یعنی یکســری از اطرافیان آقای آجورلو. همیشه 
می گفتم اگر قرار اســت کسی پیگیر باشگاه استقلال باشد، 

ورود کند و امضایشان هم پای قراردادها باشد.
کریمی در ادامه گفت: ساپینتو صد درصد از کانال آقای 
آجورلو به اســتقلال آمد. اگر قرار اســت اتفاقی رخ بدهد، 
عزیــزان بیاید عضو هیات مدیره بشــوند. نقل و انتقالات و 
خریدهای قبل از ســاپینتو هم صد درصــد از کانال آقای 
آجورلو آمدنــد. هیچکدام از اعضای هیات مدیره در جریان 

نبودند که قراردادها از چه خبر است.
ابهام ۶۰ میلیارد تومانی زمان آجورلو صحت ندارد

عضو هیات مدیره اســتقلال درباره اینکه آیا بحث ابهام 
مالی ۶۰ میلیاردی پیرامون مصطفی آجورلو در اســتقلال 
صحــت دارد؟ اظهار کــرد: اصلًا و به هیچ عنوان. باشــگاه 
حسابرس دارد. ما در بورس هستیم و همه چیز باید شفاف 
باشد. از فتح الله زاده خواهش کردم این صحبتها را پیگیری 

و اعلام نکند که ۶۰ میلیارد گم شده است.
کریمی در بخشــی از صحبت هایش درباره شرایط تیم 
اســتقلال باوجود تغییرات، گفت: قول می دهیم امسال هم 

قهرمان بشویم.

شانس دو دهه هشتادی برای حضور در جام جهانی

عضو هیات مدیره استقلال:

در جریان قراردادهای آجورلو نبودیم

فوق ســتاره پرتغالی منچســتریونایتد به خارج شدن از 
فهرست این باشــگاه برای دیدار برابر چلسی واکنش نشان 

داد.
به گزارش ایســنا و به نقل از دیلی میل، به نظر می رسد 
که روزهای تلخ کریستیانو رونالدو در منچستریونایتد تمامی 

ندارد.
اریک تن هاخ سرمربی هلندی جدید منچستریونایتد بعد 
از اینکه هدایت تیم را برعهــده گرفت بارها تاکید کرد که 

کریســتیانو رونالدو در تفکرات او جای دارد و دوست ندارد 
که این بازیکن از تیم جدا شــود اما واقعیت چیز دیگری را 

نشان می دهد.
رونالدو در منچستر یونایتد کاملا نیمکت نشین شده و به 
ندرت از او در ترکیب اصلی استفاده می شود که این اعتراض 

این بازیکن را به دنبال داشته است.
منچستر یونایتد در هفته دوازدهم رقابت های لیگ برتر 
انگلیس به مصاف تاتنهام رفت و توانست با دو گل به پیروزی 

دســت پیدا کند. در این بازی کریســتیانو رونالدو نیمکت 
نشین بود و ســرمربی هلندی یونایتد مثل بازی های قبلی 
تصمیم گرفت که به این بازیکن در ترکیب اصلی بازی ندهد.
رونالدو از ادامه نیمکت نشــینی های خود در شــیاطین 
سرخ عصبانی و معترض است. او در دقیقه ۸۹ نیمکت تیم 
را ترک کرد و با عصبانیت به رختکن رفت تا بار دیگر خشم 
خــود را به وضعیت خود در تیم و علیه ســرمربی هلندی 

نشان دهد.
باشگاه منچستر یونایتد خیلی زود به این حرکت جنجالی 
کریســتیانو رونالدو واکنش نشان داد. این باشگاه انگلیسی 
اعلام کرد که رونالدو در فهرست تیم برای دیدار برابر چلسی 
قرار نخواهد گرفت و فعلا باید به صورت انفرادی تمرین کند 

و نمی تواند تیم را همراهی کند.
رونالدو اینگونه به تصمیم باشگاه منچستر یونایتد واکنش 
داد: »من همواره در دوران فوتبالی خود تنها تلاش و تلاش 
کرده ام و به این تلاش خــود ادامه خواهم داد. من همواره 
به هم تیمی هایــم، حریفان و ســرمربی های خود احترام 
گذاشــته ام و این رویه من هیچ گاه تغییر نخواهد کرد. من 
همه شخص و بازیکن حرفه ای ۲۰ سال قبل هستم. احترام 

همواره در تصمیم های من نقش داشته است. 
همواره تلاش کرده ام تا الگوی مناسب برای جوانان باشم. 
متاسفانه انسان نمی تواند همواره یک رفتار را داشته باشد و 

گاهی اوقات تصمیم ها لحظه ای هستند.
او ادامه داد: در شــرایط کنونی تنها این احساس را دارم 
که تنهایی تمرینات خود را با جدیت دنبال کنم و به تلاش 

خود ادامه دهم. من از هم تیمی های خود حمایت می کنم و 
آماده کمک به آنها در هر لحظه ای هستم. 

تسلیم شدن عادت من نیست. این منچستر یونایتد است 
و باید متحد در کنار هم باشیم. به زودی همدیگر را خواهیم 

دید«.
این برای نخستین بار نیست که کریستیانو رونالدو علیه 
سرمربی تیم دست به اعتراض می زند. او در دیدار قبلی برابر 
نیوکاسل هم زمانی که از بازی تعویض شد عصبانیت خود 
را نشــان داد تا ثابت کند که از وضعیت خود در تیم راضی 

نیست.
رونالدو در تابستان تلاش زیادی کرد تا از شیاطین سرخ 
جدا شــود اما از یک طرف باشگاه و تن هاخ با این جدایی 
مخالفت کردند و از طرف دیگر هم هیچ باشگاه سرشناسی 
حاضر نشد که رقم بالای حقوق این بازیکن را پرداخت کند. 
با این شرایطی که رونالدو در یونایتد دارد به احتمال خیلی 
زیاد باید منتظر جدایی او در فصل نقل و انتقالات زمستانی 

بود.
منچســتر یونایتد در فصل جاری رقابت های لیگ برتر 
انگلیس نوســان زیادی داشــته اســت البته این تیم برابر 
تیم هــای بزرگ و مدعی آرســنال، لیورپــول و تاتنهام به 
پیروزی دســت پیدا کرده است و تنها برابر منچستر سیتی 

شکست سنگینی را متحمل شد.
یونایتد با پیروزی که برابر تاتنهام به دســت آورد با ۱۹ 
امتیاز به رده پنجم جدول رده بندی صعود کرد و اختلافش 

را با تیم صدرنشین به ۸ امتیاز کاهش داد.

روزهای تلخ کریستیانو رونالدو در منچستریونایتد تمامی ندارد

رونالدو: تسلیم نمی شوم

مدیرعامل باشگاه استقلال می گوید پیگیر بدهی های باشگاه 
است و مطالبات اعضای تیمش را نیز پرداخت خواهد کرد.

به گزارش باشگاه استقلال، علی فتح الله زاده با اشاره به سفر 
خود به جزیره کیش، اظهار کرد: سفر بسیار خوب و پرباری 
همراه با تعدادی از مســئولان باشــگاه داشتیم و جلسات 
خوبی برگزار شــد از جمله صحبت های بســیار کارگشا و 
مثبــت با آقای دکتر قربان زاده ریاســت محترم ســازمان 
خصوصی ســازی و جلســات دیگری که در راستای بهبود 

کار باشگاه بوده و توضیحات آن ها به زودی اعلام می شود.
او اضافه کــرد: با وجود این که در ســفر کاری بودم اما از 
پیگیری تیم و روند آماده سازی برای مسابقه روز جمعه هم 

غافل نبودم. طبق صحبت با سرمربی محترم، پس از مسابقه 
امــروز و در اولین فرصت کنار تیم خواهم بود و از نزدیک با 
کادر فنی و بازیکنان صحبت می کنم. آرزو می کنم استقلال 
امروز آلومینیوم را شکســت دهد و ۳ امتیاز ارزشمند را به 

دست بیاورد زیرا توانایی و شایستگی این کار را دارد.
مدیرعامل باشــگاه استقلال اظهار کرد: پیگیر مسایل مالی، 
بدهی های باشگاه و پرداخت مطالبات بازیکنان هم هستم و 
این یکی از اولویت های من اســت. از مسئول امور مالی هم 
خواسته ام قراردادها و میزان پرداختی های تیم را آماده کند 
تا هرچه سریعتر موضوع پرداخت را انجام دهیم که بازیکنان 

دغدغه ای از این بابت نداشته باشند.

فتح الله زاده:

پیگیر بدهی های باشگاه هستم


